
PROTOKÓŁ Nr XXIV/ 2012 
z  nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu 

w dniu 3 lipca  2012 roku 
 
Sesja odbyła się w sali narad Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu w godz. 1500 - 1530  
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
Otwarcia XXIV nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu dokonała 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Maria Lipka-Stępniewska. Powitała radnych, po czym 
stwierdziła na podstawie listy obecności wystarczającą liczbę radnych do podejmowania 
prawomocnych uchwał.  Na sesji obecnych było 13  radnych. Nieobecni byli radni :  
Marta Baryłka i Małgorzata Janoska. 
Ponadto w sesji uczestniczyli :  
Burmistrz Miasta i Gminy Pan Andrzej Mikulski 
Sekretarz Miasta i Gminy Pan Dariusz Ptaś 
Lista obecności radnych oraz gości załączona została do protokołu. 
 

Burmistrz Miasta i Gminy poinformował, że w porządku obrad nie znalazła się uchwała dot. 
„Zamek" Sp. z o.o, ponieważ czekamy na decyzję banku. Nieuniknione może być zwołanie 
dodatkowej sesji w/w sprawie.  

2. Przyjęcie porządku obrad. 
Porządek obrad został przyjęty przez radnych bez uwag, jednogłośnie. Za jego przyjęciem 
głosowało 13 radnych. 
 
Porządek obrad przedstawiał się następująco:  
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie  jej prawomocności. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w planach wydatków i przychodów w budżecie 

Gminy Ogrodzieniec na 2012 r.  
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Ogrodzieniec na lata 2012-2022. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia projektów dla Działania 9.5 Oddolne 

inicjatywy edukacyjne na obszarach wiejskich, Priorytetu IX Programu Operacyjnego 
Kapitał Ludzki w województwie śląskim. 

6. Zamknięcie obrad. 
 

Ad. 3 
 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w planach wydatków i przychodów w budżecie 
Gminy Ogrodzieniec na 2012 r.  
 
 
Projekt uchwały został omówiony przez Burmistrza – szczegóły patrz jak załączony projekt 
uchwały. 



  
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie. 
Uchwała została przyjęta jednogłośnie  - za jej przyjęciem głosowało 13 radnych.  
Uchwale nadano Nr XXIV/208/2012 
 
 
Ad. 4 
 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Ogrodzieniec na lata 2012-2022. 
 
Projekt uchwały został omówiony przez Burmistrza, który stwierdził że wieloletnia prognoza 
jest ściśle powiązana ze zmianami w budżecie - szczegóły patrz jak załączony projekt 
uchwały. 
Uchwała zawiera autopoprawkę dot. załącznika nr 1 i nr 4 do uchwały , które to załączniki 
zostały rozdane radnym  na piśmie podczas sesji.   
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie. 
 
Uchwała została przyjęta jednogłośnie  - za jej przyjęciem głosowało 13 radnych.  
Uchwale nadano Nr XXIV/209/2012 
 
 
 
Ad. 5 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia projektów dla Działania 9.5 Oddolne 
inicjatywy edukacyjne na obszarach wiejskich, Priorytetu IX Programu Operacyjnego 
Kapitał Ludzki w województwie śląskim. 
 
Projekt uchwały został omówiony przez Burmistrza Miasta i Gminy , który miedzy innymi 
powiedział –Złożonych jest 5 projektów, które otrzymało dotację. Wszystkie opierają się o 
szkolenia z zakresu plastyki, rękodziełów  Projekty te adresowane są do mieszkańców Gminy 
Ogrodzieniec,  a projekt Bibułkarstwo dumą jurajskiego rękodzieła do mieszkańców gminy 
Ogrodzieniec i gmin ościennych. Projekty realizowane będą na terenie Gminy Ogrodzieniec. 
Projekty mają na celu podniesienie aktywności edukacyjnej mieszkańców z ww. rejonu, 
realizacja projektów jest uzasadniona m.in. istniejącymi barierami w możliwościach 
finansowania i rozwijania regionalnej edukacji artystycznej, a także jest uzasadniona 
zainteresowaniem mieszkańców do podnoszenia swych kompetencji artystycznych 
niezbędnych w dalszej ścieżce edukacyjnej zgodnej z charakterem regionu. Gmina  nie 
pokrywa żadnych kosztów a jedynie występuje jako partner w projektach.  

Radna Adamusińska stwierdziła żeby zmienić projekt bibułkarstwa na coś praktyczniejszego 
co w życiu będzie bardziej wykorzystane np. bukieciarstwo. Żeby była możliwość na 
przyszłość otworzenia działalności gospodarczej.  
 
Radny Grzesiak stwierdził, że piszemy projekty na to na co są pieniądze. 
 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxiv_208_2012.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxiv_209_2012.pdf


Natomiast Radny Szczygieł powiedział, że zazwyczaj pisze się projekty na to na co jest 
zapotrzebowanie i w trakcie realizacji nie można projektu zmieniać na inne cele.  
 
Burmistrz Miasta i Gminy stwierdził, że najważniejsze jest zaszczepić w ludziach potrzebę 
spotykania się na takich zajęciach i rozpoczęcia ich. Dobrze by było żeby zawiązała się grupa, 
która  w  przyszłości  będzie  realizowała  projekty  typu  szerszych  na  które  będzie  
zapotrzebowanie. W przyszłości będziemy się starać poszerzać zajęcia i będą realizowane np. 
w Gieble czy Kiełkowicach. Potrzeba jest podjęcia uchwały gdyż Pani Supkowska dostała 
krótki termin na przygotowanie materiałów do Urzędu Marszałkowskiego.   
 
Pozostali Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie. 
Uchwała  została  przyjęta   -  za  jej  przyjęciem głosowało 12  radnych  ,  a  1  wstrzymał się od  
głosu. Uchwale nadano Nr XXIV/210/2012 
 
 
Ad. 6 
Zamknięcie obrad.  
 
Wobec wyczerpania punktów porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Maria 
Lipka-Stępniewska dokonała zamknięcia XXIV sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu 
dziękując wszystkim obecnym za udział. 
 
Protokół sporządziła S. Selejdak     

Podpis Przewodniczącej Rady 
 

 

 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxiv_210_2012.pdf

